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            EMMAGATZEMATGE DE MARIHUANA:  

                      CONTINUA EL PROBLEMA  

 
 

USPAC ha denunciat, en diverses 
ocasions, la manca d'un espai adient 
per a guardar els decomisos de 
marihuana, deixant aquestes plantes 
durant setmanes i/o mesos estirades en 
els pàrquings, o despatxos interiors de 
les comissaries. Aquest fet provoca 
que tota la comissaria faci una olor 
insuportable, així mateix ho hem 
comprovat, i també ens ho fan 
saber els companys/es que s’hi 
troben , fins al punt que "tinguin 
marejos, mals de cap, ganes de 
vomitar,...”. 
 

USPAC ha constatat que aquest problema existeix en la majoria de comissaries de 
Catalunya, i la DGP no hi posa cap solució, ja que any rere any els decomisos augmenten 
exponencialment i a dia d’avui no tenim una solució. Com veurem en els vídeos penjats 
al web, totes aquestes plantes han estat estirades als pàrquings interiors, algunes fins 
i tot han estat més de 3 mesos, tal i com es pot observar a les fotografies adjuntades. 
Fins al punt que en aquesta comissaria es va detectar un problema de puces i 
aquestes van picar a companys/es que hi treballen. No disposem d’un espai hàbil 
per a guardar aquestes plantes i no perjudicar la salut dels mossos. 
 
És realment trist que les comissaries de nova construcció, arreu de Catalunya, NO 
tinguin un espai ben condicionat per a guardar aquests decomisos i altres substàncies 
estupefaents. Així mateix, cal recordar que la majoria de comissaries del cos semblen 
autèntiques deixalleries, del munt de coses intervingudes en diferents 
actuacions/investigacions dutes a terme. Molts d’aquets objectes poden estar mesos i 
anys a les dependències policials, donant una imatge lamentable.  
 
Instem a la DGP que arribin a uns acords amb els jutjats d’arreu, i d’aquesta manera 
es puguin destruir les plantes de marihuana al mateix lloc del decomís,  i així evitarem 
altres problemes a les dependències policials. 
  
Tot el que hem explicat és intolerable, i exigim a la DGP que deixin d’utilitzar 
les comissaries com a assecadors de marihuana, i sobretot que no generin més 
molèsties als mossos, i a la resta d’usuaris dels edificis policials. 
 

USPAC continuarà denunciant aquests fets, fins 
que la DGP ho resolgui.          


